
 

 

ACTA DE REUNIÓ  

COMISSIÓ DE TITULACIÓ CT-1 – 2019/2020 

GRAU EN ENGINYERIA INFORMÀTICA 
 

_____________________ 

 
Data i hora: 11/10/2019 – 08:40 hores 
Lloc: VGA046A - EPSEVG 
 
Assistents: 
José Antonio Román Jiménez – Sotsdirector Cap d’Estudis 
Cristóbal Raya Giner – Coordinador de la titulació 
Ignasi Perat Benavides 
Jordi Prat Tasias 
Manuel Moreno Lupiáñez 
Carles Batlle Arnau 
Francisco M. Muñoz García 
 

 
Ordre del dia: 
0. Aprovació acta sessió anterior. 
1. Informació 2018/19: 
    1.1. Informació sobre resultats enquestes assignatures 2018/19. 
    1.2. Informació sobre resultats acadèmics assignatures 2018/19. 
    1.3. Informació sobre resultats de la reavaluació 2018/19. 
    1.4. Informació dades acadèmiques històriques per titulacions 2018/19. 
    1.5. Informes dels responsables d’assignatura de la titulació 2018/19. 
2. Dades de matricula 2019/20: 
    2.1. matricula assignatures obligatòries  2019/20-1. 
    2.2. matricula assignatures optatives i línies optativitat 2019/20. 
3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21: 
    3.1. Propostes rebudes sobre la oferta d’assignatures optatives per el 2020/21. 
    3.2. Proposta inicial de criteris a seguir  per l’optativitat a oferir al 2020/21. 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis. 
    4.1. Revisió i actualització de pla de millora, i propostes pel 2020/21. 
5. Altres temes o propostes. 
 

 
  



 

Temes tractats: 
 
0. Aprovació de l’acta de la comissió anterior. 
El sotsdirector Cap d’Estudis presenta l’acta de la sessió anterior d’aquesta comissió, que es 
aprovada pels assistents, sense comentaris ni modificacions. 
 
1. Informació 2018/19. 
El sotsdirector Cap d’Estudis comenta les dades més significatives del curs acadèmic 2018/2019 
en referència als resultats de les enquestes de les assignatures, els resultats acadèmics obtinguts 
a les assignatures, els resultats de la reavaluació, els resultats acadèmics històrics i els informes 
sobre les assignatures enviats pels professors. 
 
Respecte de les enquestes de les assignatures, comenta la nova proposta d’enquesta de la UPC 
que permet al centre incorporar fins a 5 preguntes de l’oferta proposada, a banda de les 3 
preguntes generals que estableix la pròpia UPC per a tots els centres i estudis. La direcció del 
centre ha demanat que siguin incorporades les 5 preguntes específiques. 
 
Fa especial referència a les columnes de dades afegides a la taula d’informació sobre els resultats 
acadèmics obtinguts a les assignatures. 
 
També comenta que els resultats de la reavaluació son molt similars als del curs acadèmic 
2017/2018. 
 
Es comenta que aquesta titulació té el millor rendiment dels estudis de grau d’aquest centre, al 
voltant del 80%. 
 
2. Dades de matricula 2019/20. 
El Cap d’Estudis comenta les dades de matrícula d’assignatures obligatòries i optatives de l’actual 
curs acadèmic 2019/2020 i el fet que s’han complert les previsions a la pràctica totalitat de les 
assignatures obligatòries. 
 
Es revisa, amb més detall, la matrícula de les assignatures optatives, tant les de les línies 
d’optativitat pròpies de la titulació, així com les assignatures optatives ofertades per altres 
titulacions. 
 
El coordinador de la titulació comenta que s’han de mantenir les quatre assignatures optatives 
ofertades per la pròpia titulació. 
 
3. Optativitat a les titulacions per al 2020/21. 
El sotsdirector Cap d’Estudis explica les propostes de noves assignatures optatives que son 
generals per a totes les titulacions de grau del centre i les específiques per al grau d’enginyeria 
electrònica industrial. 
 
El cap d’Estudis proposa que pel tema de l’optativitat es concretin els temes que interessen a la 
titulació, com els Vehicles Elèctrics i les Energies Renovables i, a partir d’això proposar les 
assignatures que facin falta. 
 
S’obre un debat entre els assistents sobre aquest tema. 
 
Finalment, es proposa pel Sr. Ignasi Perat fer una reunió entre els caps de secció del departament 
que imparteixen docència en aquesta titulació i el coordinador de la titulació per proposar les noves 
línies d’optativitat d’aquest grau en Enginyeria Electrònica Industrial i Automàtica. 
 
4. MUESAEI. Procés i calendari d’acreditació. Tasques a fer i terminis. 
Aquest punt no es tracta en aquesta comissió. 
 



 

5. Altres temes o propostes. 
El Sr. Jordi Prat comenta, una vegada mes, la necessitat de disposar d’un laboratori per 
projectistes i que aquesta demanda no s’atén mai. 
 
La reunió s’aixeca a les 09:50 hores.  


